
Zápis jednání rady ústavu 20.11.2013 

 

Omluveni: Paseka, Plch, Wimmer 

 

Program: 

         1)  Činnost ústavu  

2)  Různé  

           

 

1) Jednání zahájil ředitel ústavu následující prezentací: 

 

Letošní rozpočet ústavu byl podrobně popsán na květnovém zasedání rady.  Podobně jako 

loni je velmi příznivý, v příštím roce se však situace nepochybně změní. Postupně nám skončí 

projekty OpVK. Náš podíl na IP fakulty a struktura příspěvku jednotlivých týmů bude v 

zásadě stejný jako letos, může se však snížit hodnota bodu (vývoj podílů týmu je následující 

(MA/AG/AM): 2012: 45/45/10, 2013: 45/47/8, 2014: 44/48/8). Počítám však se zachováním 

současných výkonnostních příplatků i s pokračováním letošního způsobu čerpání IP.  SV nám 

letos umožnil odměny doktorským studentům, v příštím roce to převedeme na ještě 

pravidelnější režim.  

Počet přihlášených bakalářských studentů nám poklesl o 10% vzhledem k 2012. Počet 

zapsaných magisterských studentů je stejný jak v 2011 a vzhledem k 2012 poklesl o 24%.  

Pokles je důsledkem limitů počtu přijatých studentů, které byly pro nás velmi omezující 

neboť počet zájemců se zvýšil. Reagovali jsme na to zvýšením požadavku na úspěšné 

zvládnutí přijímací zkoušky, což eliminovalo i studenty se všemi předpoklady k úspěšnému 

zvládnutí magisterského studia. Počet úspěšných lehce přesahoval limit a děkan nám 

přespočetné studenty přijal. Přijímací zkouškou byla přitom ústní bakalářská zkouška. Od 

příštího roku bude přijímací zkouška do magisterského studia písemná a může jí být státní 

bakalářská zkouška. Není to však povinné, čímž děkan fakulty vyhověl požadavku květnové 

rady ústavu, z jejíhož pověření s ním ředitel ústavu záležitost projednal. V příštím roce tedy 

budeme konat ústní bakalářskou zkoušku a připravujeme písemnou přijímací zkoušku do 

magisterského studia. Absolventům bakalářského studia s přímou návazností splňujícím 

určená kritéria může být tato zkouška prominuta. 

V srpnu nastoupil na oddělení AM doc. Katina, na oddělení MA by přijat dr. Hasil a nastoupil 

v září.    

 

V diskuzi prof. Došlá navrhla, aby státní bakalářská zkouška v učitelském studiu byla 

písemná, počínaje od akademického roku 2014/15. Oddělení didaktiky bylo pověřeno 

analýzou návrhu, jejíž závěry budou radě předloženy.  

 

  

  

 

 


